



蝴蝶園戶外婚禮

BUTTERFLY GARDEN WEDDING CEREMONY

—— 3小時蝴蝶園婚禮套餐由澳門元 38,888起，優惠包括 (供60位享用): ——
CEREMONY PACKAGE STARTING FROM MOP 38,888,
PRIVILEGES INCLUDE (FOR 60 PERSONS):

精美雞尾酒會小食

Selection of cocktail canapés

奉送精緻婚禮糖果吧

Complimentary wedding candy bar

奉送席前雜果賓治特飲

Complimentary pre-ceremony fruit punch

2小時無限暢飲指定汽水、橙汁及銀河特飲

2 hours free flow of soft drinks, chilled orange juice and Galaxy cocktail

裝飾結婚蛋糕供拍照使用

Stylish faux wedding cake for cake cutting ceremony and photoshoot

奉送香檳供祝酒儀式之用 (一瓶)

Complimentary bottle of Champagne for toasting ceremony (one bottle)

奉送酒會桌雅緻鮮花擺設

Fresh floral centerpieces for all cocktail tables

油畫架供擺放新人婚紗照

Standing easel for wedding photo display

奉送基本標準的音響設備及提供兩支無線麥克風

Complimentary standard basic audio equipment and 2 wireless microphones

免費自助泊車(視乎供應情況而定)

Complimentary self-parking (subject to availability)

額外優惠:

ADDITIONAL PRIVILEGES:

額外賓客收費為每位澳門元 500正 (套餐A) 或澳門幣600元正 (套餐B)

Additional guests will be charged at MOP500 per person (Package A) and MOP600 per person (Package B)

升級至三小時無限暢飲指定汽水、橙汁及銀河特飲，額外收費每位澳門幣60元正

Additional charge of MOP60 per person will apply for extending the beverage package to 3 hours

以上價格須另加百分之十服務費

Prices are subject to 10% service charge

套餐有效期至 2024 年 12 月 31 日

* Packages are valid until 31 December 2024